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Onderwerp: Meepraten over de Barneveldse Beek 
 

Geachte Raad, 
 
Zie bijlage voor een brief van Barnies over de wens van de gemeente om de Barneveldse Beek 
naar boven te halen op de Kapteijnstraat. Graag zouden wij hierover willen meepraten. Mocht 
het doorgaan willen wij graag weten op welke manier wij een schade claim kunnen indienen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Barnies Family 

W: www.barniesbarneveld.nl 
 

 

http://www.barniesbarneveld.nl/
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Betreft:  plannen Kapteijnstraat ten aanzien van de Kleine Barneveldse Beek 

 

 

Geacht mevrouw Pluimers, 

Geachte raad, 

Tot onze grote verbazing blijkt dat er plannen bestaan om de Barneveldse beek binnen 
afzien bare tijd “naar boven” te halen. Laten wij vooropstellen dat de noodzaak en 
aanleiding om hier spoed achter te zetten ons duidelijk is. 

Onze visie op het naar boven halen van de beek is negatief. Wij verwachten dat ons 
bedrijf daardoor slecht toegankelijk en minder goed bereikbaar zal zijn. Zeker door de 
ontbrekende duidelijke aansluiting op de logische verplaatsing van mensen. Veel 
parkeerders zullen bijvoorbeeld over het fietspad wandelen vanaf de parkeerplaats en 
niet over de stoep. Daarnaast maken wij ons zorgen over het aantrekken van vuil (door 
etensresten/verpakkingen die in de beek waait) en ongedierte (ratten en muggen ed.) 

Bezwaren Barnies zijn drie-ledig; 

Ten eerste vragen wij ons af of voor een dergelijke grote verandering er niet meer tijd 
genomen moet worden om de besluitvorming kans te geven alle voors en tegens 
zorgvuldig af te wegen. Er wordt al langer tijd (misschien een jaar of 10?) gesproken over 
“de beek naar boven halen” dus het komt niet helemaal uit de lucht vallen. Maar er 
wordt ook gesproken over het Veluwehal-gebied met zwembad; volgens sommige 
politieke partijen is het wenselijk dat deze naar de periferie verhuist. Het lijkt ons dat de 
inrichting van de Kapteijnstraat een zwaardere politieke lading heeft dan de mededeling 
van afgelopen week in de krant/in de nieuwsbrief. (Daar Barnies al dik 40 jaar aan de 
Kapteijnstraat zit hebben we de mogelijke invullingen natuurlijk altijd goed in de gaten 
gehouden. Zo is er in het verleden gesproken over een parkeergarage met woontorens of 
een evenementen terrein. Het naar boven halen van de beek zal je beperken in de 



mogelijkheden.) Het is ons inziens te kort door de bocht om er niet een totale visie voor 
de invulling van de Kapteijnstraat aan vooraf te laten gaan. 

Daar er geen duidelijke visie is over de invulling van de Kapteijnstraat op de lange termijn  
lijkt het voorgelegde plan (de vlekkentekening) een half plan. Het voorgestelde plan 
loopt  volgens de vlekken tekening tot de bocht in de Kapteijnstraat. Wij verwachten 
grote nadelige gevolgen doordat de Gemeente de Kapteijnstraat dus deels aanpakt 
hiermee. Daar de Kapteijnstraat een gebied is dat in aanmerking komt voor toekomstige 
verandering (denk aan stedebouwkundige visies als inbreiding, mogelijke plek voor een 
parkeergarage, evenementen gebied, mogelijke bouw voor appartementen etcetera) zal 
hier vroeg of laat een plan voor komen wat door de gemeenschap ondersteund wordt, na 
een politieke discussie. Wanneer dit plan ten uitvoer wordt gebracht (wij zijn ons er van 
bewust dat dit nog wel 10 jaar kan duren) zullen wij als bedrijf ook meerdere maanden 
“in een bouwput”  zitten. Graag wil ik dus nu benadrukken dat het onze voorkeur heeft 
om één keer in een bouwput te zitten en geen twee keer. Dit heeft wel degelijk invloed op 
onze bereikbaarheid voor de gast (en voor de belevering).  

Tot slot heeft Barnies zeer recentelijk toestemming ontvangen van de gemeente om de 
parkeerplaatsen voor de Barnies voor terras te benutten en daarvoor in te richten. 
Hierdoor is het terras een duidelijker terras geworden, toegankelijker voor minder 
validen en geeft het geheel nu een visueel aantrekkelijk aanzicht van het gebied en de 
entree van het centrum. Wij zijn ons bewust van het feit dat u daar niet om heeft 
gevraagd, echter kunt u zich onze ontsteltenis voorstellen dat we deze investering niet 
hadden gedaan als we op de hoogte waren geweest van de huidige situatie. We hebben 
de investeringen gedaan in de veronderstelling dat er in de nabije toekomst geen grote 
veranderingen zouden zijn op de Kapteijnstraat. Dit hebben we meerdere malen 
uitgesproken en gevraagd. We zijn dus verbouwereerd over de plannen en de haast en 
snelheid van de mogelijke uitvoering. Het getuigt ons inziens van slechte communicatie 
en slecht bestuur dat dit zo is gelopen. Te uwer informatie heeft het grond werk ca. € 
10.000 gekost en de investering van parasols en terras afscheiding nog eens € 10.000. 
Tekening en prijzen (van het grondwerk) zijn op voorhand overlegd aan de Gemeente, 
getuige de aanpassingen die de gemeente hierop wenste van de waterafvoer alsmede de 
molsgoot.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Barnies Family 

 



 

 




